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Protokół Nr XXXI/2013 
Rady Gminy w Klimontowie

odbytej w dniu 28 listopada 2013 r.

Sesja odbyła się w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Klimontowie.

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 15.00.

Obradom sesji przewodniczył pan Jan Rębacz, Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji uczestniczyli radni, pan Ryszard Bień - Wójt Gminy, pan Adam Przybylski –
Zastępca Wójta,  pan Piotr  Lipiński  –  Sekretarz  Gminy,  pani  Anna Sobolewska -
Skarbnik Gminy, sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych – jak listy obecności
stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 

Na sesji podjęto uchwały od Nr XXXI/322/13 do Nr XXXI/339/13. Uchwały podjęto
w głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym.

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor ds. obsługi rady gminy.

Do punktu 1 i 2 porządku obrad sesji

Pan  Przewodniczący  Rady  otworzył  obrady  XXXI  sesji  Rady  Gminy.  Powitał
radnych,  pana  Wójta,  pana  Zastępce  Wójta,  panią  Skarbnik,  pana  Sekretarza,
kierowników jednostek organizacyjnych gminy, sołtysów, publiczność. Na podstawie
listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. Rada jest władna podejmować
uchwały, bo jest quorum. Obecnych jest 14 radnych. Odczytał proponowany przez
pana Wójta porządek obrad.

Po jego odczytaniu  pan Przewodniczący  Rady powiedział, że po rozpisaniu sesji
wpłynął wniosek Ośrodka Pomocy Społecznej o wprowadzenie zmian w uchwale Nr
VIII/61/11  w  sprawie  określenia  trybu  i  sposobu  powoływania  i  odwoływania
zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.
Zaproponował wprowadzenie tego punktu jako pkt. 14 porządku obrad sesji. 

Następnie pan  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o
wprowadzenie punktu 14 „Zmiany w uchwale Nr VIII/61/11”.

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Punkt wprowadzono do
porządku obrad.

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad z wprowadzoną zmianą - za: 14,
głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad przyjęto. 
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Porządek obrad po zmianach

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.
4. Interpelacje i wnioski radnych.
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym.
6. Podatki i opłaty lokalne:

a) określenie stawek podatku od środków transportowych na 2014 r.
b) określenie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2014 r. 
c) ustalenie wysokości stawek opłaty targowej na 2014r., terminu płatności, 

sposobu jej poboru, określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso,
d) obniżenie ceny żyta do celów podatku rolnego,
e) wprowadzenie zwolnień przedmiotowych od podatku od środków 

transportowych,
f) wprowadzenie zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości.

7. Wprowadzenie zmian w uchwale Nr VI/46/11 w sprawie zarządzenia poboru 
podatku rolnego, podatku od nieruchomości i podatku leśnego w drodze 
inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso.

8. Sprawy majątkowe:
a) sprzedaż nieruchomości w Pęchowie
b) sprzedaż nieruchomości w Olbierzowicach,
c) obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonej w Nawodzicach nr 

ewid. 1547/1
d) obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonej w Nawodzicach nr 

ewid. 1547/2,
e) obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonej w Goźlicach nr 

ewid. 435
f) obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonej w Borku 

Klimontowskim nr ewid. 117/1,
g) obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonej w Ułanowicach nr 

ewid. 279/2.
9. Zmiany w budżecie gminy na 2013 r.
10.Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 2013 

– 2027. 
11.Przyjęcie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2014 r.
12.Zatwierdzenie planu pracy Gminnego Ośrodka Kultury na 2014 r.   
13.Powołanie Komisji Statutowej.         
14.Zmiany w uchwale Nr VIII/61/11.
15.Wnioski, zapytania , informacje. 
16.Odpowiedzi na wnioski, zapytania, informacje.
17.Zakończenie sesji. 
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Do punktu 3 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą uwagi do protokołu spisanego
z obrad XXIX sesji  Rady Gminy odbytej w dniu 27 września 2013 r. i  protokołu
spisanego z obrad XXX sesji Rady Gminy odbytej w dniu 29 października 2013 r.    

Uwag  nie  zgłoszono.  Głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  protokołów.  Za:  14,
przeciwko: 0, wstrzymało się: 0. Protokoły zostały przyjęte.

Do punktu 4 porządku obrad sesji

Interpelacje i wnioski zgłosili:

Pan radny  Lipiec po  pierwsze  -  podniósł  sprawę  drogi  Płaczkowice  –  Beradz.
Powiedział, że wspólnie z sołtysem Beradza i sołtysem Płaczkowic złożył do pana
Wójta pismo w sprawie  dofinansowania z budżetu gminy Klimontów budowy drogi
Płaczkowice – Beradz. Powiedział, że byli w tej sprawie u Wójta Iwanisk i Starosty
Opatowskiego, którzy są za realizacją  budowy tej drogi. Droga ta leży w obrębie
gminy Iwaniska,  ale gmina Klimontów dokładała  już  do budowy dróg w innych
gminach. Zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie w budżecie gminy Klimontów na
2014  r.  środków  na  dofinansowanie  budowy  drogi.  Po  drugie  -  wniósł  o
wydzierżawienie stawu w Ułanowicach panu Ziębie, który o to wnosi. Po trzecie -
podziękował  panu  Wójtowi  i  panu  Zastępcy  Wójta  za  remont  figurki  i  budowę
wodociągu w Pokrzywiance. 

Pan  radny  Frejlich  wniósł  o  wstawienie  przepustu  koło  jego  posesji  w
Szymanowicach Dolnych w stronę posesji pana Bogdańskiego, bo ciągle go zalewa
oraz wniósł o naprawę drogi w kierunku pani Judy także w Szymanowicach Dolnych.

Pan radny Borycki zgłosił  do naprawy barierki  przy drodze w Koloni  Konary i
wniósł, żeby wodociąg w Konarach był budowany jednocześnie z wodociągiem w
Olbierzowicach. 

Pan  radny  Szeląg zwrócił  uwagę,  że  projekt  budżetu  gminy  na  2014  r.  jest
nastawiony na inwestycje, które pochłoną duże kwoty. Oświadczył, że przygotowany
projekt budżetu gminy na rok następny jest zły. 

Pan Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że nie jest to sesja budżetowa i poprosił
pana radnego o zabieranie głosu na temat. Budżet gminy będzie przedmiotem obrad
nastepnej sesji. 

Pan radny Szeląg powiedział,  że  termin goni i  na dwa dni przed sesją  dopiero
komisje  siądą  nad  budżetem  ?.  Stwierdził,  że  budżet  wymaga  gruntownej
przebudowy.  Powiedział,  że  zadłużenie  w  trzy  czy  cztery  miliony  dodatkowe
skutkuje tym, że do 2028 r.  nie będzie złotówki na dalsze inwestycje. Przypomniał,
że od czterech lat postuluje, żeby budżet nastawiony był na zarabianie, na tworzenie
miejsc pracy, na przynoszenie zysków. Zapytał pana Wójta jakie zyski inwestycyjne
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przyniosły na przykład remont rynku, remont Biblioteki – olbrzymia niefunkcjonalna
hala, planowany remont ulicy spacerowej w stronę stadionu, Orlik. Stwierdził, że to
tylko generuje wydatki, a coraz mniejsze dochody. Większe wydatki będą na premie i
pensje dla urzędników, a dochody mniejsze. Ludzie stąd uciekają, bo nie ma pracy.
Wniósł, żeby radni zebrali się i popracowali nad budżetem tak, żeby część pieniędzy
z niego przeznaczyć na rozwój gminy. Podniósł sprawę przejęcia zalewu i budowy
stacji  uzdatniania  wody,  wykupu  gruntów  w  stronę  CPNu  z  przeznaczeniem na
rozwój gminy. Zgłosił wniosek o powołanie komisji poświęconej rozwojowi gminy.
Podniósł  sprawę  zamykania bramy postojowej przy wjeździe na plac przy GS-ie.
Powiedział, że  ludzi zgłaszają, że brama jest zamykana i muszą naokoło chodzić do
samochodów. Zgłosił konieczność wywietrzenia mieszkania po pani Kijance w tzw.
matysiakach, bo mieszkańcy zgłaszają, że jest straszny odór.  

Pan Przewodniczący Rady odnosząc się  do wypowiedzi  pana radnego Szeląga
przypomniał obowiązującą procedurę przy uchwalaniu budżetu. Do 15 listopada roku
poprzedzającego rok budżetowy Wójt Gminy przygotowuje projekt budżetu gminy
na rok  następny i  przedstawia go Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej  oraz Radzie
Gminy. I ten obowiązek został dopełniony. Budżet gminy powinien być uchwalony
do końca grudnia roku poprzedzającego rok budżetowy, w szczególnych przypadkach
do końca stycznia roku budżetowego. Powiedział, że jest cały miesiąc i w tym czasie
może odbyć się kilka posiedzeń komisji. Przypomniał, że zarówno obecna Rada  jak i
poprzednie Rady były i są bardzo proklimontowskie, że zezwalają, że tak duże środki
idą na Klimontów. Powiedział, że zarówno on osobiście jak i radni wiejscy wiedzą,
że Klimontów jest stolicą gminy i tu są głównie inwestycje. Zwykle budżet gminy
był  pół  na Klimontów a pół  na pozostałe  sołectwa.  Powiedział,  że na spotkaniu
zorganizowanym przez Społeczne Stowarzyszenie Wspierania Budowy Obwodnicy
dla  Klimontowa  dowiedział  się,  że  priorytetem  dla  gminy  jest  obwodnica  dla
Klimontowa. Nieprawda. Priorytetem jest zwodociągowanie i skanalizowanie gminy,
żeby cywilizacyjnie dorównać Klimontowowi. 

Pan radny Kwapiński w imieniu radnych reprezentujących sołectwo Klimontów i
mieszkańców Klimontowa podziękował Radzie, która swoimi mądrymi i roztropnymi
decyzjami  zgodziła się  na przeprowadzenie rewitalizacji  Klimontowa. Obiecał,  że
będzie wspierał  dalsze rewitalizacje,  rewitalizację  Nawodzic.  Wyraził  nadzieję,  że
rewitalizacją zostanie objęty również Zakrzów, a zwłaszcza remizo świetlica. Wyraził
opinię swoją i mieszkańców w kwestii obchodów 150 rocznicy wybuchu Powstania
Styczniowego, które miały miejsce w Klimontowie.  Chlubnym momentem jest tylko
to, że pozyskano środki z zewnątrz i odnowiono dwie mogiły. Powiedział, że ktoś
może powiedzieć, że nasz etos opart jest na przegranych powstaniach, ale stwierdził,
że jeśli  nie będziemy szanować tradycji to także nie szanujemy własnego narodu,
własnych dokonań, bo też wspólnie tworzymy w drobnych miejscach i w innej skali,
ale  historię.  Wyraził  swoje  niezadowolenie  z  obchodów  uroczystości.  Były  trzy
uroczystości.  Powiedział,  że  odbyły  się  one w sposób  konspiracyjny,  w sposób
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śmieszny.  Ludzie,  którzy  chcieli  uczestniczyć  w  uroczystościach  poświęcenia
odnowionych nagrobków nie wiedzieli kiedy one mają się odbyć. Zwrócił się do pana
Sekretarza  stwierdzając,  że  stanowiska,  które  prowadziły  te  sprawy,  pani,  która
zajmuje  się  cmentarnictwem i  pani,  która  zajmuje  się  promocją  gminy,  zrobiły
wszystko,  żeby to nie udało się.  Wyraził  swój wstyd za taką  formę  uroczystości.
Głównie  było  bardzo  mało  młodzieży,  a  chodziło  o  to,  żeby  w  ramach  kultury
szeroko  pojętej,  w  ramach  tradycji  narodowej,  w  ramach  nauki  patriotyzmu
odpowiednio ubrać to co wydarzyło się 150 lat temu . Na uroczystościach było mało
pedagogów z dziećmi. Nie było dyrekcji szkół, jedynie w Olbierzowicach była pani
dyrektor szkoły w Konarach  i z grupą pani Czajkowska. Powiedział, że uczniowie
Gimnazjum pocałowali przysłowiową klamkę, byli dwa dni wcześniej, bo taki był
obiekt informacji. Następnie podjął  temat drogi wojewódzkiej 758 – sam mieszka
przy tej drodze i wie co znaczy ten ciężki ruch . Jako radny zgłosił do pana Wójta
wniosek  o  przygotowanie  i  rozesłanie  stosownych  wniosków  koncepcyjnych  do
administratorów dróg wojewódzkich i powiatowych, do Wojewody i Starostów.  W
tych pismach poprosił żądać  opracowania zmiany sposobu i koncepcji  oznaczenia
obciążalności dróg w szeroko pojętym regionie. Podniósł, że mamy w regionie, bo
region  to  również  przyległe  powiaty,  dużo  lepsze  drogi,  lepszej  jakości,  drogi
bezpieczniejsze  dla  ludzi,  którzy  mogą  ten  ciężki  ruch  przejąć.  Podniósł  brak
chodnika przy drodze wojewódzkiej od ul. Krakowskiej za mostem. Jego zdaniem
chodnika nie wybuduje Świętokrzyski Zarząd Dróg Wojewódzkich, ale może poprzez
zmianę sposobu oznaczenia dróg, a w szczególności w obciążalności, żądania zmiany
koncepcji w oznaczeniu mostu, wykonać pierwszy ruch do ograniczenia ciężkiego
ruchu drogowego przez Klimontów.

Pani radna Gajewska podniosła, że na zebraniu wyborczym w Górkach nowa pani
sołtys prosiła, żeby pamiętać , że przez Górki także przebiega droga wojewódzka, są
wycięte kasztany i poprosiła o zwrócenie uwagi przy opracowywaniu tych koncepcji
na realizację zadania, które polegałoby na budowie chodnika w Górkach. Całkowicie
zgodziła się  ze swoim przedmówcą  – kolegą Kwapińskim w kwestii ograniczenia
ciężkiego  ruchu   na  drodze  wojewódzkiej.  Przypomniała,  że  już  w  poprzedniej
kadencji zgłaszała aby ustalić nośność mostu na ul. Krakowskiej, ale pozostało to bez
echa. Zgłosiła konieczność przyjrzenia się kasztanom w alei kasztanowej w Górkach
i dokonania wycinki uschniętych gałęzi, które zagrażają bezpieczeństwu ludzi.  

Pani  radna  Michta zapytała  na  jakim  etapie  jest  odwodnienie  łąk  przed
Nawodzicami  na  tzw.  Boćku  i  czy  sołectwo  może  liczyć  na  zwodociągowanie
Nawodzic w przyszłym roku.

Pan  radny  Pawlik przypomniał,  że  w  ubiegłym  roku  Gminna  Komisja
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  przyznała  5000  zł  na świetlicę  w
Goźlicach. Nie było to zrealizowane. Miało to być  zrealizowane w tym roku, ale
zbliża się już grudzień. Poprosił o realizację zadania. 

Pan  Przewodniczący  Rady odnośnie  drogi  wojewódzkiej  poparł  w  całości
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propozycję  pana  radnego  Kwapińskiego,  bo  ono  jest  najszybsze.  Trzeba  robić
wszystko, żeby oznakować  most. Powiedział, że popiera każde rozwiązanie, które
pozwoli na wyprowadzenie tego ruchu z gminy. Sam wie jaka jest uciążliwość jazdy
tą  drogą,  bo  codziennie  jedzie  do  Klimontowa.  Na  poprzedniej  sesji  pan  radny
powiedział,  że  Nowa Wieś  to  ma  już  obwodnicę,  bo  domy są  daleko  położone.
Nieprawda. Wzdłuż tej trasy położonych jest ponad 40 budynków i tam gdzie są te
domy to są tylko działki budowlane. Natomiast, żeby dojechać do pola, do kościoła,
do miasta  to trzeba skorzystać z drogi wojewódzkiej i do niej dojechać. Powiedział,
że uciążliwość jest na całym odcinku, nawet z Julianowa muszą wszyscy dojechać do
drogi wojewódzkiej, żeby dojechać gdziekolwiek. To samo dotyczy Koloni Nowej
Wsi.  Zapowiedział,  że  będzie  popierał  każde  rozwiązanie,  które  wyprowadzi  te
pojazdy jak najszybciej z gminy Klimontów.  

Do punktu 5 porządku obrad sesji 

Pan Wójt Bień złożył sprawozdanie z działalności w okresie między sesyjnym.

– Drogi. Z ok. 400  000 zł zaplanowanych na fundusz sołecki w 2014 r. prawie
50 % tej kwoty sołectwa zadeklarowały przeznaczyć na odbudowę dróg. Zakończono
realizację zadania „Budowa drogi w Dziewkowie” z udziałem  środków z Funduszu
Ochrony Gruntów Rolnych. Podpisano porozumienie na dofinansowanie przebudowy
drogi  powiatowej  Klimontów –  Obrazów Etap  III.  Będę  chciał  zapytać  radnych
powiatowych  czy  są  w  powiecie  środki  na  to  zadanie.  Słyszę,  że  starostwo
powiatowe będzie  chciało  przekazywać  drogi  powiatowe,  które  leża na  gruntach
gminnych. Dowożony jest nadal materiał na drogi gminne.

– Plac zabaw w Szymanowicach Dolnych został już wykonany. Koszt realizacji
zadania to kwota 19981 zł plus prace dodatkowe związane z odgrodzeniem kapliczki.
Mieszkańcy pomogli, pracują tam.         

– Mieszkańcy Pęchowca poprosili  o zgodę  na wycięcie krzewów zwisających
nad drogę. Wyraziłem zgodę. Mieszkańcy nie czekali, żeby gmina za nich to zrobiła,
tylko sami po uzyskaniu zgody to wycieli. Podziękował pani sołtys z Pęchowa za tę
inicjatywę. To samo było w Kępiu. 

– Przebudowa  dróg  w  miejscowościach  Zakrzów,  Pęchów  w  celu  poprawy
bezpieczeństwa  ruchu  drogowego  na  długości  3300  mb  z  dofinansowaniem  z
„Narodowego  programu  przebudowy  dróg  lokalnych  2012-2015  Etap  II
Bezpieczeństwo-Dostępność-Rozwój”.  Jesteśmy na siódmy miejscu,  ale  dziura  w
budżecie państwa spowodowała, że zamiast pierwotnie przyznanych województwu
świętokrzyskiemu 50 000 000 zł na realizację  wniosków województwo otrzyma z
budżetu państwa kwotę 12 500 000 zł, z czego 6 250 000 zł na drogi powiatowe i 6
250 000 zł na drogi gminne. Złożyliśmy odwołanie, bo nie uznali nam punktów i
wskutek odwołania przyznano nam 0,5 pkt i przeskoczyliśmy dwa miejsca do przodu,
ale nadal jesteśmy pod kreską. Zlecił pobranie ze starostwa powiatowego map i jeśli
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schetynówki nie uda się zrobić to te pieniądze przeznaczone będą na drogi gminne.
Wybierzemy takie odcinki, które nie mają  szans uzyskać  środków na odbudowę z
innych projektów.

– Wydatki na oświatę w 2014 r. Do projektu budżetu gminy na 2014 r. szkoły
złożyły  zapotrzebowanie na łączną  kwotę  9  950 178 zł.  Ostatecznie  w projekcie
budżetu na oświatę zabezpieczono 8 837 500 zł z tego subwencja oświatowa to kwota
6 805 213 zł, a 2 320 278 zł to wkład własny gminy. Dodatek uzupełniający dla
nauczycieli. Gdyby przyszło nam go wypłacić na dzień dzisiejszy byłaby to kwota 63
602 zł. Z tego nauczyciel stażysta weźmie 3 260,30 zł, nauczyciel kontraktowy 0 zł,
nauczyciel  mianowany  –  1  831,74  zł,  nauczyciel  dyplomowany  –  189,73  zł.
Dowożenie uczniów do szkół. Ogłoszono przetarg na dowóz uczniów. Zmniejszono
gminie  subwencję  i  może  uda  się  nam w  tym temacie  zaoszczędzić.  W szkole
podstawowej mamy poważną kontrolę. Wyniki na pewno będą bardzo dobre. Dużym
wydatkiem są opłaty jakie gmina ponosi za dzieci, które chodzą do przedszkoli w
innych gminach, do Postronny, do Jurkowic, Gieraszowic, Bilczy.

– Sprawy majątkowe. Za kwotę  101 000 zł sprzedano w przetargu działkę po
byłym  obwodzie  drogowym.  Kupił  działkę  pan  ze  Skarżyska  Kamiennej,  który
obiecuje utworzyć tu mały zakład i zatrudnić ok. 15 osób. 

– W  dniu  7  listopada  br  złożono  wniosek  na  budowę  wodociągu  w
Olbierzowicach. Koszt całkowity zadania – 2 602 441 zł. Kwota po przetargu może
spadnie. 

Następnie  pan Wójt  Bień udzielił  odpowiedzi  na zgłoszone wnioski,  zapytania i
interpelacje. 

– Budowa wodociągu w Konarach została podzielona na dwa etapy. Jeśli kwota
po  przetargu  na  budowę  wodociągu w Olbierzowicach  spadnie  to  z  pozostałych
środków po przetargu zostanie  wykonany pierwszy etap wodociągu w Konarach.
Pani Michta i wodociąg w Nawodziach – czekajmy w kolejce. 

– Sprzedaż  mieszkania przy ul.  Zysmana –  prokuratura sprawdza dokumenty
nasze w tej sprawie. 

– W grudniu  2013  r.  zostanie  podmiany  akt  darowizny  gminie  budynku  po
policji. Pani Wojewoda zgodziła się przekazać nam ten budynek. Będziemy myśleć,
żeby  dobrze  ten  budynek  zagospodarować.  Mieści  się  w nim obecnie  archiwum
gminne. 

– Lokalna Grupa Działania – do podziału było ponad 1 000 000 zł dla różnych
stowarzyszeń. Myśmy jako gmina złożyli jeden wniosek na zrobienie skejt parku.
Wniosek nam odrzucono, bo on może być zrobiony z dużych projektów. Złożyliśmy
wniosek na utworzenie siłowni zewnętrznej i został on sklasyfikowany na pierwszym
miejscu. 

– Opłata za pobyt psów w przytulisku w Bystrojowicach. Jest to duży wydatek.
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Koszt pobytu psa w tym przytulisku to 8 zł dziennie. 

– W  dniu  22  listopada  br  przekazany  został  samochód  strażacki  dla  OSP
Krobielice. Koszt – 70 200 zł. 

– Przystanki  autobusowe -  ogłosiliśmy przetarg  na  ich  zakup.  Oferty  można
składać do 3 grudnia br. 

– Energia – rady sołeckie zapisują sobie w funduszu sołeckim środki na energię.
Dotyczy  to  Wilkowic,  Rogacza,  Konar.  Zrobiliśmy kosztorysy  i  wyszły  większe
kwoty niż  sołectwa zabezpieczyły sobie w funduszu sołeckim. W związku z tum
przetarg unieważniono. 

– Targowica – wysłałem parę  razy kontrolę na targowicę. Od 1 stycznia dwie
osoby z Urzędu będą  tam oddelegowane do godz. 10-tej, godz. 11-tej, żeby mieć
nadzór nad targowicą. Opłata targowa – w 2012 r. dochód z tytułu opłaty targowej
wyniósł 219 309 zł. W tym roku na koniec listopada wpływy z targowicy wyniosły
215  246  zł.  Będziemy  poprawiać  tam  targowicę,  musimy  zainwestować,  żeby
ludziom dać możliwości. 

– Sprzedaż działki w Pęchowie – wystąpiłem z pismem do mieszkańców o zgodę
na zbycie działki. Środki ze sprzedaży przeznaczone byłyby na zakup kontenera do
tej miejscowości. Przez ostatnie 3 lata w Pęchowie gmina zainwestowała 1 000 000
zł.   

– Nawodzice i ujęcie wodne – ujęcie wodne jest tam zlokalizowane na gruntach
prywatnych. Pani zażyczyła sobie 500 zł miesięcznie czynszu dzierżawnego. 

– Staw w Ułanowicach – grupa interwencyjna tam pracowała, ja też. Jeśli chodzi
o wydzierżawienie musimy się zastanowić. Jestem za tym, żeby wydzierżawić, ale
żeby nie było tak, że wydzierżawimy a później ta osoba nie pozwoli innym korzystać
ze stawu. Pismo w sprawie zwrotu podatku za pracę za granicą – przygotowaliśmy
ulotki w tej sprawie, żeby zapoznać się, bo jest taka możliwość odzyskania tego.

– Przyszła petycja odnośnie zabezpieczania 200 000 zł na obwodnicę. Wpłynęło
pismo od mieszkańców ul. Ossolińskiej o zabranie barier, żeby ruch podzielić. Wjazd
zrobić od strony ul Ossolińskiej, a wyjazd od ul. Sandomierskiej  w kierunku drogi
krajowej.  Pismo  poszło  do  Świętokrzyskiego  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich.
Wpłynęło pismo mieszkańców Szymanowic Dolnych w sprawie odgrodzenia figurki
od placu zabaw. Wykonaliśmy prośbę  mieszkańców. Otrzymaliśmy informację,  że
będziemy mogli pozyskać środki na zrobienie na przykład szlaku pierwszej wojny
światowej.  Okazuje  się,  że wstrzymali  wszystkie  prace,  bo  są  cięcia  budżetowe.
Pomnik w Rybnicy - był samochód z korpusu dyplomatycznego i przyjechał ktoś z
ambasady złożyć kwiaty przy pomniku. Padły tam brzydkie słowa, które nie powinny
paść. Urząd Wojewódzki przysłał do nas  pismo, żebyśmy podali jaki będzie koszt
odremontowania tego pomnika.  

– Kolegium  Odwoławcze  w  Kielcach  wskazało  gminę  Klimontów  do
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przeprowadzenia postępowania administracyjnego w sprawie zakłócenia stosunków
wodnych  sprawy  w  sprawie  zakłócenia  stosunków wodnych  na  terenie  miasta  i
gminy Koprzywnica. Gmina  z tego tytułu będzie obciążona kosztami, bo pani żąda
wykonania ekspertyzy. Taka ekspertyza to koszt 5 000 zł. 

– Projekt:  Dostęp do internetu szansą  na rozwój gminy Klimontów  -  gmina
podpisała umowę na to zadanie. Koszt całkowity projektu 1 837 755 zł.  W ramach
projektu zaplanowano 2 pracownie komputerowe w Gimnazjum i 31 komputerów, 2
pracownie komputerowe w Szkole Podstawowej i 31 komputerów, salę komputerową
w Gminnym Ośrodku Kultury z 11 komputerami, 120 komputerów dla gospodarstw
domowych. Wpłynęło 141 wniosków, w tym 1 po terminie. 

Pan  radny  Lipiec powiedział,  że  pan,  który  chce  wydzierżawiać  staw  w
Ułanowicach na pewno pozwoli innym osobom z niego korzystać. Zarybi i udostępni
innym. Poprosił o rozważenie wydzierżawienia stawu.

Pan Wójt Bień zwrócił się z zapytaniem do pana radnego powiatowego Lipińskiego
w sprawie dróg powiatowych.  

Pan Lipiński,  radny powiatowy powiedział,  że w budżecie  powiatu  na 2014 r.
zabezpieczona jest kwota 10 500 000 zł na Zarząd Dróg Powiatowych. Z tej kwoty
500 000 zł  przeznaczone jest  na drogi  powiatowe z dofinansowaniem 50/50.  Do
każdej  inwestycji  drogowej  powiat  będzie  domagał  się  od  gminy  50  %
dofinansowania.  Powiedział,  że  jako  radny  powiatowy  nie  ma  wiedzy  na  temat
przewidzianych dróg do realizacji. To odbywa się na posiedzeniu Zarządu Powiatu.
Powiedział, że jako radny powiatowy będzie się starał wykonać drogę powiatową w
Rybnicy i w Nawodzicach do połączenia ze starostwem staszowskim. Tym sposobem
wszystkie drogi  powiatowe na terenie gminy będą  zrobione. Jeśli  chodzi  o drogę
powiatową Klimontów – Obrazów Etap III to są już podpisane porozumienia i jest on
pewny.

Pan radny Borycki podniósł sprawę  braku światła na targowicy.  Rolnicy, którzy
chcą sprzedać prosięta przyjeżdżają już o godz. 4.30, jest ciemno, nie ma światłą i to
utrudnia handel. 

Pan Wójt Bień przypomniał, że na poprzedniej sesji Rada Gminy zabezpieczyła w
budżecie  gminy kwotę  30  000 zł  na   budowę  oświetlenia  placu targowego.  Jest
zlecone wykonanie projektu. Jeśli zdążymy to jeszcze w tym  roku zrobimy zadanie,
a jeśli się nie uda to w 2014r. 

Pan radny Lipiec odnośnie drogi powiatowej Klimontów – Obrazów Etap II zapytał
czy gminę stać jest dołożyć 1100 000 zł do drogi powiatowej. Już z budżetu gminy
dofinansowano  w  kwocie  1000  000  zł  odcinek  drogi,  który  skończył  się  za
Nasławicami.  Powiedział,  że  osobiście  jest  przeciwny  tak  wysokiemu
dofinansowaniu.  Jest  za  mniejszym dofinansowaniem,  bo  każdy  radny  chce  coś
zrobić. 
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Pan Wójt  Bień odpowiedział  na przykładzie gminy Koprzywnica,  gdzie również
chcieli  zrobić  dofinansowanie  drogi  Koprzywnica  –  Krzcin.  Poprosił,  aby  radni
pojechali  i  zobaczyli  jak  ta  droga  wygląda.  Powiedział,  że  pieniądze  na
dofinansowanie drogi Klimontów – Obrazów Etap III zagwarantuje gmina w  swoim
budżecie. Pan radny chce zrobić drogę w Beradzu, gdzie podpisało się 3 osoby , a co
z 500 mieszkańcami.

Pan radny Lipiec powiedział , że odcinek w Beradzu kosztuje 10 000 zł, a Obrazów
– Klimontów 1100 000 z.

Pan Wójt Bień odpowiedział, że nie 10 000 zł, bo nie jest jeszcze zrobiony projekt.
Powiedział, że odcinek o którym tu jest mowa kosztuje 5 500 000 zł. Jest coraz mniej
środków finansowych i  za kilka lat  może być  taka sytuacja,  że powiat  przekaże
gminie te drogi i wtedy co ?.

Pan Przybylski, Zastępca Wójta  przypomniał, że powiat zrobił drogi za 1100 000
zł na terenie gminy nie żądając ani jednej złotówki od gminy. Powiedział, że teraz
zrobią z siebie idiotów jak mając podpisane porozumienie na dofinansowanie drogi
powiatowej Klimontów - Obrazów etap III  będą go zrywać. Przypomniał, że nikt nie
obiecywał, ze cała drogę ktoś zrobi. Gmina Obrazów do tej drogi dołożyła 4000 000
zł.  Gmina  Klimontów  ma  partycypować  w  realizacji  drogi  odpowiednio  do  jej
długości na terenie gminy. To samo dotyczy ul. Zysmana. Umowa na jej realizację
jest  podpisana.  Przyznał  słuszność  panu Wójtowi,  który chce robić  małe odcinki
dróg, które nie mają szans na dofinansowanie z zewnątrz, bo droga popowodziowa
musi mieć wartość co najmniej 50 000 zł, żeby za taką ją uznać. Zaapelował, aby
współfinansować drogi powiatowe.            

Pan radny Szeląg zwracając się do pana Wójta powiedział, że jego myśli wychodzą
do przodu. Podniósł sprawę sensowności uzależniania się od subwencji. Nie można
całej  strategii  opierać  na  subwencjach.  Targowica  –  powiedział,  że  jak  gmina
wykupiłaby od pana Goździewskiego grunt  to  wtedy by się  to  gminie  zwróciło.
Wodociągowanie gminy – będą stać. Energia – unia daje darmo pieniądze na turbinę
wodną i były by oszczędności. 

Do punktu 6 porządku obrad sesji

a).określenie stawek podatku od środków transportowych na 2014 r.

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie określenia stawek
podatku od środków transportowych na 2014 r. 

Opinie stałych Komisji Rady:

Pan radny Lipiec – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pani radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt
uchwały.  
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Pani  radna Michta – Komisja Rolnictwa i  Rozwoju Gospodarczego pozytywnie
opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za: 14.

Uchwała  Nr  XXXI/322/13 w  sprawie  określenia  stawek  podatku  od  środków
transportowych na 2014 r. został podjęta i jest załącznikiem do protokołu. 

b).określenie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2014 r.

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że do projektu uchwały pan Wójt wniósł
autopoprawkę  w  § 1  pkt.  3  ppkt.  „b”  o  treści  :  od  gruntów  związanych  z
prowadzeniem działalności związanej z dzierżawą gruntów, na których wykonywana
jest czynność sprzedaży – 0,89 zł od 1 m2 powierzchni.

Odczytał projekt uchwały z autopoprawką. 

Wyjaśnienia złożył pan Wójt Bień.

Pan Wójt  Bień  powiedział,  że nie może sobie  dać  rady z tym jak  powiększyć
dochody  z  targowicy.  Część  handlu  odbywa  się  na  gruntach  po  GSie,  gmina
wydzierżawia  pod  targowicę  grunt  od  osoby  prywatnej  i  z  tego  tytułu  płaci  co
miesiąc  czynsz  dzierżawny  w  kwocie  1500  zł.  Poinformował  o  toczącym  się
postępowaniu sądowym w sprawie drogi asfaltowej na targowicy, wzdłuż której co
wtorek usytuowanych jest 89 stoisk, od których nie gmina pobiera opłatę targową, ale
ktoś  inny.  Wniósł  tak  jak  w  autopoprawce  –  wprowadzić  podatek  od  gruntów
związanych z prowadzeniem działalności związanej z dzierżawą gruntów, na których
wykonywana jest czynność sprzedaży – 0,89 zł od 1 m2 powierzchni.

Pan Przewodniczący Rady poddał autopoprawkę pana Wójta pod głosowanie. 

Za: 14.

Opinie stałych Komisji Rady:

Pan radny Lipiec – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pani radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt
uchwały z autopoprawką.  

Pani  radna Michta – Komisja Rolnictwa i  Rozwoju Gospodarczego pozytywnie
opiniuje projekt uchwały z autoporawką. 

Pan radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za: 14.  
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Uchwała  Nr  XXXI/323/13 w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od
nieruchomości  na  2014  r.  została  podjęta  i  jest  załącznikiem  do  niniejszego
protokołu. 

c).ustalenie wysokości stawek opłaty targowej na 2014r., terminu płatności, sposobu
jej poboru, określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso

Pan radny Lipiec odczytał projekt uchwały. 

Opinie stałych Komisji Rady:

Pan radny Lipiec – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Pani radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt
uchwały.  

Pani radna Michta – Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego wnioskuje, aby
w załączniku do uchwały w poz. 9 przy opłacie targowej za sprzedaż prosiąt dopisać
w nawiasie (miot).

Pan radny Kawecki – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.  

Uwagi wnieśli:

Pan radny Szeląg wniósł o powstanie strefy od stacji paliw CPN do połączenia z ul.
Sandomierską.  Jest  tam  do  wykupienia  ok.  30  ha  ziemi.  W ten  sposób  gmina
uniezależniałaby się od pana Goździewskiego.   

Pan radny Borycki poparł wniosek pana radnego Szeląga. 

Przewodniczący Rady poddał  wniosek  Komisji  Rolnej  pod głosowanie.  Za:  12,
przeciwko: 0, wstrzymało się: 2. 

Wniosek przeszedł. Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt
uchwały z naniesioną zmianą. 

Za: 14.

Uchwała Nr XXXI/325/13 w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej na
2014  r.,  terminu  płatności,  sposobu  jej  poboru  oraz  określenia  inkasentów  i
wynagrodzenia za inkaso została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

d).obniżenie ceny żyta do celów podatku rolnego

Pan Wójt Bień powiedział, że gmina otrzymała informację, iż na 2014 r. otrzyma
mniejszą subwencję ogólną, a wydatki rosną. Mimo, że szkoły zostały zlikwidowane,
powstały  szkoły  stowarzyszeniowe  i  dobrze,  że  powstały,  ale  środków  brakuje.
EZGDK prosi gminę o zabezpieczenie środków na budowę schroniska dla zwierząt,
planują wziąć 8 000 000 zł kredytu na rozbudowę zakładu, na który pewnie będą
żądać  zabezpieczenia  od  gmin  członkowskich,  składka  członkowska  gminy  to
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rocznie 10 000 zł. Przyszłą petycja do gminy odnośnie budowy obwodnicy, żądają
200 000 zł, jeśli nie to będą pikietować. Kosztuje też utrzymanie psa w przytulisku w
Bystrojowicach.  Na to  wszystko potrzeba 500 000 zł, które  należy skądś  wziąć.
Gdyby obniżyć cenę żyta do 50 zł , tj. 10 zł więcej niż w tym roku to dałoby to
263000 zł do budżetu dodatkowych środków i te środki są zabezpieczone w drogach.
Poprosił Radę o podniesienie ceny żyta o 5 zł w stosunku do roku obecnego, tj. do
kwoty 45 zł/q.

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały.

Opinie stałych Komisji Rady:

Pan radny Lipiec – Komisja Budżetowa wnosi o pozostawienie ceny żyta do celów
wymiaru podatku rolnego na 2014 r,. na poziomie roku obecnego, tj. 40 zł/dt.  

Pani radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych wnosi o pozostawienie ceny
żyta na poziomie roku obecnego, tj. 40 zł/dt. Odnośnie propozycji dzisiejszej pana
Wójta każdy decyzję podejmie na sesji.         

Pani radna Michta – Komisja Rolna wnosi o pozostawienie ceny żyta na poziomie
roku  obecnego,  tj.  40  zł/dt.  Odnośnie  propozycji  dzisiejszej  pana  Wójta  każdy
decyzję podejmie na sesji.

Pan radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna nie podjęła decyzji z uwagi na dużą
rozbieżność zdań. Decyzję Komisja podejmie na sesji. 

Pan Wójt Bień odczytał pismo Świętokrzyskiej Izby Rolniczej w Kielcach z dnia
15.11.2013 r. znak: ŚIR-K/031/34/13 pozytywnie opiniujące projekt uchwały Rady
Gminy w Klimontowie w sprawie obniżenia ceny skupu żyta za jeden kwintal do
kwoty 50,00 zł przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego na 2014 rok.

Następnie dokonał autopoprawki w projekcie uchwały i wniósł do Rady Gminy o
obniżenie ceny żyta do kwoty 45 zł/dt. 

Pan radny Lipiec powiedział, że na posiedzeniu Komisji Budżetowej przedstawiono
radnym stawki, jakie obowiązują w ościennych gminach i są one mniejsze. 

Pan Wójt Bień odpowiedział, że trudno jest porównywać gminę Klimontów z na
przykład gminą Bogoria, która ma na swoim terenie kamieniołom i z tego tytułu duże
wpływy podatkowe, gminą Opatów – gdzie jest dużo przedsiębiorców, CPN, szpital,
gminą Obrazów – która ma na swoim terenie sklep Kaufland. Powiedział, że jeśli
rada obniży podatki to wpłynie to na zmniejszenie subwencji dla gminy. Powiedział,
że dokonał analizy dróg wewnętrznych w gminie, które nie maja nadanych numerów
i żeby je wykonać potrzebna jest kwota 4 000 000 zł.             

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski w kolejności
jak niżej:

1.Wniosek pana Wójta o obniżenie ceny żyta do kwoty 45 zł/dt.

Za: 1, przeciwko: 8, wstrzymało się: 4. Wniosek upadł.
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2.Wniosek Komisji o obniżenie ceny żyta do kwoty 40 zł/dt. 

Za: 13, przeciwko: 1, wstrzymało się: 0. Wniosek przeszedł. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Za: 14.

Uchwała  Nr  XXXI/324/13 w  sprawie  obniżenia  ceny  żyta  do  celów  wymiaru
podatku rolnego została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.  

     

e).wprowadzenie zwolnień przedmiotowych od podatku od środków transportowych

Pani radna Gajewska odczytała projekt uchwały. 

Opinie stałych Komisji Rady:

Pan radny Lipiec – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Pani radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych pozytywnie opiniuje projekt
uchwały.

Pani radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Kwapiński – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Za: 14.

Uchwała Nr XXXI/326/13 w sprawie wprowadzenia zwolnień przedmiotowych od
podatku od środków transportowych została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.

f).wprowadzenie zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały łącznie z wprowadzoną przez
Wójta autopoprawką do projektu uchwały w § 1 jako pkt. 8 o treści ” jeden budynek
mieszkalny  lub  jego  część  znajdujący  się  na  gruncie  gospodarstwa  rolnego  w
rozumieniu  art.  2  ust.  1  ustawy  o  podatku  rolnym,  z wyjątkiem  zajętych  na
prowadzenie działalności gospodarczej w rozumieniu art. 1a ust. 1 pkt. 3 ustawy o
podatkach i opłatach lokalnych”.

Pan Wójt Bień wyjaśnił, że chodzi o sytuację, gdy rolnik prowadzi gospodarstwo i
ma działalność  gospodarczą  i  ma po kilka domów, które wynajmuje.  Z tego ma
dochody a gmina nie ma z tego nic. Sprawiedliwie będzie, jeśli zwolniony będzie
jeden budynek mieszkalny rolnika.

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie autopoprawkę pana Wójta. 

Za: 7, przeciwko: 5, wstrzymało się: 1. Autopoprawka przeszła. 

Pani radna Michta zgłosiła, że Komisja Rolna wnosi aby zwolnić od podatku od
nieruchomości budynki gospodarcze w rolnictwie. 

Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, że z mocy ustawy o podatkach i opłatach
lokalnych ustawowo są zwolnione te budynki z podatku od nieruchomości. 
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Opinie stałych Komisji Rady. 

Pan  radny  Lipiec –  Komisja  Budżetowa  wnioskuje  o  wprowadzenie  do  treści
projektu  uchwały  w  § 1  ust.  1  pkt.  8,  tj.  zwolnić  z  podatku  od  nieruchomości
wszystkie budynki mieszkalne lub ich części znajdujące się na gruncie gospodarstwa
rolnego w rozumieniu art. 2 ust. 1 ustawy o podatku rolnym, z wyjątkiem zajętych na
prowadzenie działalności gospodarczej w rozumieniu art. 1a ust. 1 pkt. 3 ustawy o
podatkach i opłatach lokalnych.     

Pani  radna Gajewska –  Komisja  Spraw Społecznych stosunkiem głosów za:  1,
przeciwko: 3, wstrzymało się: 0 negatywnie opiniuje projekt uchwały z wprowadzoną
autopoprawką  pana  Wójta.  Komisja  wnosi  o  wprowadzenie  do  treści  projektu
uchwały w  § 1  ust.  1  pkt.  8,  tj.  zwolnić  z  podatku od nieruchomości  wszystkie
budynki mieszkalne lub ich części znajdujące się na gruncie gospodarstwa rolnego w
rozumieniu  art.  2  ust.  1  ustawy  o  podatku  rolnym,  z wyjątkiem  zajętych  na
prowadzenie działalności gospodarczej w rozumieniu art. 1a ust. 1 pkt. 3 ustawy o
podatkach i opłatach lokalnych.   

Pani  radna  Michta –  Komisja  Rolna  jednogłośnie  pozytywnie  opiniuje  projekt
uchwały z autopoprawką pana Wójta. 

Pan  radny  Kwapiński –  Komisja  Rewizyjna  nie  miała  na  swoim  posiedzeniu
autopoprawki. W głosowaniu bezpośrednim każdy z członków zajmie stanowisko.

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały z wprowadzoną autopoprawką
pod głosowanie. Za: 8, przeciwko: 0, wstrzymało się: 6.  

Uchwała Nr XXXI/327/13 w sprawie wprowadzenia zwolnień przedmiotowych od
podatku od nieruchomości została podjęta i jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący Rady zarządził 15 minut przerwy w obradach sesji. 

Po przerwie obrady wznowił. 

Do punktu 8 porządku obrad sesji

a).sprzedaż nieruchomości w Pęchowie

Pan radny Goździewski powiedział, że mieszkańcy Pęchowa negatywnie opiniują
sprzedaż działki. Uzasadniają to tym, że poprzednie kadencje też sprzedawały działki
w Pechowie i nic nie dawały w zamian. Wniósł o odroczenie tego punktu z porządku.

Pan Wójt Bień odpowiedział, że nie zgodzi się z tym, że w żadnym sołectwie nie
zostało nic zrobione. W każdym sołectwie coś się robi. Wniósł o wycofanie wniosku
pana Goździewskiego. 

Pan  radny  Szeląg przypomniał,  że  Rada  złożyła  deklarację,  iż  bez  zgody
mieszkańców nie sprzeda nic. 

Pan  radny  Kwapiński przypomniał,  że  pomimo  sprzeciwu  rady  sołeckiej
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Klimontowa  Rada  Gminy  zgodziła  się  na  sprzedaż  działki  po  byłem  obwodzie
drogowym. Taki jest obraz uwzględniania opinii społecznej przez Radę.

Pan Wójt Bień powiedział, że pomimo, że mieszkańcy Pęchowa nie godzą się na
sprzedaż działki to on zakupi kontener dla sołectwa .

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o wycofanie punktu. 

Za: 14.   

b).sprzedaż nieruchomości w Olbierzowicach

Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, że opinia rady sołeckiej i sołtysa Olbierzowic
jest pozytywna. Powiedział, że został wykonany podział geodezyjny działki i w jego
wyniku  został  wydzielony  z  działki  pas  5  metrowy  wzdłuż  działki  przy  drodze
powiatowej. Odczytał projekt uchwały. 

Uwagi i zapytania wnieśli:

Pan radny Borycki podniósł, że przy tym wydzielonym pasie rosną grube akacje.
Zapytał czyje to będą drzewa. 

Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, że na wycięcie drzew potrzebna będzie zgoda
Starosty. 

Pan radny Kwapiński wyjaśnił,  że na posiedzeniu Komisji  Rewizyjnej  poprosili
panią Choinę o wyjaśnienia i sprzedaż działki 108/7 nie dotyczy tego wydzielonego
pasa 5 metrowego i zachowujemy swoje prawo do rozwoju drogi. 

Innych uwag i zapytań nie wniesiono. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 13, przeciwko: 0, wstrzymało się: 1.   

Uchwała  Nr  XXXI/329/13 w  sprawie  zbycia  nieruchomości  gruntowej  została
podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

c).obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonej w Nawodzicach nr ewid.
1547/1

Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił,  że działka nie  znalazła nabywcy w dwóch
przetargach i zgodnie z przepisami pan Wójt proponuje obniżenie ceny wywoławczej
o 20 % w stosunku do ceny wywoławczej. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Opinie stałych Komisji Rady – pozytywne. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 13, przeciwko: 0, wstrzymało się: 1. 
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Uchwała Nr XXXI/330/13 w sprawie obniżenia ceny wywoławczej nieruchomości
przeznaczonej do zbycia w drodze przetargu została podjęta i stanowi załącznik do
niniejszego protokołu. 

 

d).obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonej w Nawodzicach nr ewid.
1547/2

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Opinie stałych Komisji Rady – pozytywne. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 13, przeciwko: 0, wstrzymało się: 1. 

Uchwała Nr XXXI/331/13 w sprawie obniżenia ceny wywoławczej nieruchomości
przeznaczonej do zbycia w drodze przetargu została podjęta i stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.  

e).obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonej w Goźlicach nr ewid. 435

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Opinie stałych Komisji Rady – pozytywne. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXXI/332/13 w sprawie obniżenia ceny wywoławczej nieruchomości
przeznaczonej do zbycia w drodze przetargu została podjęta i stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.      

f).obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonej w Borku Klimontowskim
nr ewid. 117/1

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Opinie stałych Komisji Rady – pozytywne. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXXI/333/13 w sprawie obniżenia ceny wywoławczej nieruchomości
przeznaczonej do zbycia w drodze przetargu została podjęta i stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.      

 

g).obniżenie ceny wywoławczej nieruchomości położonej w Ułanowicach nr ewid.
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279/2

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Opinie stałych Komisji Rady – pozytywne. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXXI/334/13 w sprawie obniżenia ceny wywoławczej nieruchomości
przeznaczonej do zbycia w drodze przetargu została podjęta i stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.  

Do punktu 9 porządku obrad sesji

Opinie stałych Komisji Rady przedstawili Przewodniczący Komisji.

Pan  radny  Lipiec –  Komisja  Budżetowa  pozytywnie  opiniuje  zaproponowane
zmiany w budżecie gminy na 2013 r.       

Pani  radna  Gajewska –  Komisja  Spraw  Społecznych  pozytywnie  opiniuje
proponowane zmiany w budżecie gminy na 2013 r. 

Pani radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje zaproponowane zmiany w
budżecie gminy na 2013 r.

Pan radny  Kwapiński –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  opiniuje  proponowane
zmiany w budżecie gminy na 2013 r. i zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Gminy Klimontów. 

Pan radny Lipiec odczytał projekt uchwały, a  pan Przewodniczący Rady poddał
projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXXI/335/13 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 r. została
podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

Do punktu 10 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Opinie stałych Komisji Rady – pozytywne. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 14, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XXXI/336/13 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Gminy  Klimontów  na  lata  2013-2027  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.  
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Do punktu 11 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Opinie stałych Komisji Rady:

Pan radny Lipiec -  Komisja  Budżetowa wnosi o zdjęcie z obszaru „wspieranie i
upowszechnianie kultury fizycznej i sportu” kwoty 20 000 zł (pozostawić 100 000 zł)
i  przeznaczenie  jej   na  zadania  z  obszaru  „przeciwdziałanie  uzależnieniom  i
patologiom społecznym”.   

Pani radna Gajewska – Komisja Spraw Społecznych wnioskuje o zdjęcie z obszaru
„wspieranie  i  upowszechnianie  kultury  fizycznej  i  sportu”  kwoty  30  000  zł
(pozostawić 90 000 zł) i przeznaczenie jej  na zadania z obszaru „przeciwdziałanie
uzależnieniom  i  patologiom  społecznym”  (będzie  razem  50  000  zł).  Wniosek
Komisja  uzasadnia  tym,  że  bardzo  trudno  jest  sołtysom,  radom  sołeckim  z
poszczególnych  miejscowości  oraz  stowarzyszeniom pozyskać  środki  z  Gminnej
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Osoby, które monitują o środki
w  komisji  otrzymują  bardzo  niskie  kwoty.  Zwiększenie  środków  dla  obszaru
„przeciwdziałanie uzależnieniom i patologiom społecznym” z kwoty 20 000 zł na 50
000zł  pozwoli  na  zagospodarowanie  czasu  wolnego  dzieciom  i  młodzieży  w
sołectwach oraz osobom starszym.   

Pani radna Michta – Komisja Rolna wnioskuje o zdjęcie z obszaru „wspieranie i
upowszechnianie kultury fizycznej i sportu” kwoty 20 000 zł (pozostawić 100 000 zł)
i  przeznaczenie  jej   na  zadania  z  obszaru  „przeciwdziałanie  uzależnieniom  i
patologiom społecznym” (będzie razem 40 000 zł). 

Pan  radny  Kwapiński  –  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie  opiniuje
projekt uchwały w wersji przedstawionej przez pana Wójta. 

Uwagi i zapytania wnieśli:

Pan Wójt  Bień odnosząc  się  do  wniosków Komisji  powiedział,  że do  Gminnej
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wpływa bardzo dużo wniosków
o dofinansowanie i nikt nie odchodzi bez środków. Środki jakimi dysponuje GKRPA
pochodzą za koncesje na sprzedaż alkoholu. Biznesmeni ciężko na to pracują, nie
można  pozwolić  na  to,  że  od  razu  Komisja  przydzieli  10  000  zł.  LKS
„Klimontowianka” jest w IV lidze. Powiedział, że zorganizował w tym roku po raz
pierwszy  gimnazjadę.  Na  zawody  przyjechały  inne  szkoły.  Gimnazjum  w
Klimontowie zdobyło pierwsze miejsce. Zdaniem pana Wójta te 120 000 zł to kwota,
która ledwo starczy na zadanie – wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej i
sportu. Powiedział, że sam widział nie raz jak jest mecz na stadionie w Klimontowie
to wcześniej pan Sekretarz własnym ciągnikiem wałuje boisko. Klub jest pod ścisłą
kontrolą  Komisji  Rewizyjnej  LKSu.  Przewodniczącym  jest  pan  Władysław
Kaniewski, który to kontroluje i nic nie popuści. Poprosił Radę, aby pozostawić te
120 000 zł na sport. To są środki, które ledwo wystarczą  na prowadzenie takiego
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zadania.  

Pan radny Szeląg podniósł, że fundusz alkoholowy wypracowują nie biznesmeni,
ale  alkoholicy  i  ich  rodziny.  Biznesmeni  mają  się  dobrze.  Zapytał  czy  jest
sprawiedliwe, żeby na 23 obszary działania ujęte w programie przeznaczyć  kwotę
140 000 zł, w tym 120 000 zł na sport. Powiedział, że sam również grał w piłkę, ale
nie posiłkowali się zawodnikami z zewnątrz, którym trzeba zapłacić. Powiedział, że
miejscowi nie chcą grać, bo po co mają  grać za darmo, jak innym z zewnątrz się
płaci.  Podniósł,  że klub sportowy może pisać  wnioski  o środki.  Podał na swoim
przykładzie, że sam napisał 4 wnioski, w tym dwa przeszły. Zapytał dlaczego dla
seniorów nie przewidziano żadnych środków, dla osób niepełnosprawnych. 

Pan Wójt Bień odpowiedział, że na podstawie tego programu zostanie ogłoszony
konkurs i do konkursu każdy może przystąpić.

Pan  radny  Szeląg zapytał  pana  Wójta  jak  nie  wygrają  jak  te  pieniądze  są  w
sporcie ?.

Pan Wójt Bień odpowiedział, że ręczy, że jeśli klub sportowy nie wyciągnie ręki po
nie, to pieniądze zostają w budżecie.   

Pan radny Szeląg zaproponował, żeby klub sportowy napisał wniosek o środki z
zewnątrz do innych fundacji. 

Pan  radny  Kwapiński powiedział,  że  mało  kto  spośród  radnych  może  z  nim
konkurować w zakresie doświadczenia pracy w stowarzyszeniu. W stowarzyszeniu
pracuje cały szereg lat. Powiedział, że jest to żebractwo grosza z różnych źródeł po
to,  żeby prowadzić  jakiś  tam temat.  Przypomniał,  że przez wiele kadencji  był  w
Zarządzie klubu sportowego, wiceprezesem klubu, bardzo dokładnie zna temat i jest
to jego środowisko. Podobnie wygląda sprawa w straży i w innych stowarzyszeniach
– żebrzenie za złotówkami. Podziękował, że Rada Gminy może wspomóc. Odnosząc
się  do  sytuacji  klubu  sportowego  powiedział,  że  w  klubie  pracuje  kilkunastu
młodszych od niego chłopaków, bo takich jak on skargi wygoniły ze stowarzyszeń
rzekomo za łączenie interesów. Powiedział, że niektórzy to źle widzą, że takie osoby,
które są aktywne społecznie nie mogą zasiadać w stowarzyszeniach i być radnymi.
Powiedział, że brzydzi się skargami, które spowodowały, że musiał ustąpić z zarządu
OSP, z zarządu klubu sportowego. Powiedział,  że w stowarzyszeniach pracuje się
jako  typowy  wolontariusz.  W  zarządzie  klubu  sportowego  pracuje  kilkunastu
chłopaków,  którzy  sami  koszą  trawę,  wożą  wodę  swoimi  samochodami.
Największym sukcesem jest  to,  że  w klubie  sportowym dzisiaj  jest  cała  plejada
drużyn. Jest tam kwiat dzieciaków, którzy mogą się rozwijać.  Nie było w historii
Klimontowa  tak  dużej  grupy  chłopców  -  zawodników,  którzy  osiągali  by  takie
korzyści  w  rozwoju  własnego  talentu  sportowego  tak  jak  dzisiaj  się  to  robi.
Powiedział, że połowa rzeczy robionych w klubie sportowym jest robiona w sposób
wolontariacki,  za  darmo.  Przeciwdziałanie  patologiom  społecznym  jest  bardzo
chwytliwym hasłem.  To jest program współpracy z organizacjami pozarządowymi i
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wolontariatem.  Zapytał  ile  projektów  było  napisanych,  ile  zgłoszonych,  bo  nie
słyszał,  żeby  drzwi  nie  zamykały  się  za  osobami,  które  składają  takie  projekty.
Powiedział, że klub sportowy na dzisiaj w swojej wielopłaszczyznowej działalności
dociera do środowisk patologicznych i  dzieciom z rodzin patologicznych pozwala
niekiedy  wyjść  i  zabłysnąć.  Poparł  wniosek,  żeby  uchwala  przeszła  w  wersji
zaproponowanej przez pana Wójta bez poprawek Komisji. 

Pan radny Lipiec poparł pana radnego Kwapińskiego. Przyznał, że wielu chłopców
gra w klubie sportowym i poprosił o udostępnienie sal dla dziewczynek.            

Pan Lipiński,  Sekretarz Gminy i  Prezes LKS „Klimontowianka” powiedział,  że
gmina Klimontów jest jedną z trzech gmin wiejskich, która uczestniczy w IV lidze i
klub sportowy w zeszłym roku miał budżet 100 000 zł, a najbiedniejsza z tych gmin
ma 200 000 zł na sport.  W związku z tym 70 – 60 000 zł klub musi pozyskiwać z
zewnątrz. Klub realizuje zadanie własne gminy w zakresie kultury fizycznej i sportu.
Powiedział,  że  w  klubie  oprócz  niego  pracuje  jeszcze  9  osób,  klub  nie  ma
gospodarza,  bo  go  nie  stać.  Do  przewożenia  towarów  angażuje  swój  traktor,
przyczepę, busa. Grają z Włoszczową, Jędrzejowem, Staszowem, Połańcem. Jest to
promocja gminy Klimontów. Grają  w koszulkach z napisem „gmina Klimontów”.
Jadąc na mecze jadą promować gminę Klimontów za 100 000 zł, gdzie Ali Ożarów
ma 500 000 zł i 6 osób na etacie.  Nie jest prawdą, że grają ludzie z zewnątrz. Klub
ma 9 wychowanków , z czego jeden brylant 16 – letni Miłek Mateusz, który gra w
podstawowym  składzie.   Dziewięciu  chłopaków  z  Nawodzic,  z  Nowej  Wsi,  z
Zakrzowa, z Goźlic uczy się w szkole mistrzostwa sportowego. W klubie są 4 grupy
młodzieżowe, obligatoryjnie można mieć 3.  Jest grupa 8 – latków, która regularnie
uczestniczy w lidze i musi być trener. Często własnym busem zawozi tę grupę na
mecze. Kolejna grupa to rocznik 2000 i młodsi, kolejna grupa rocznik 1997 i grupa
rocznik 1995. Trenerzy są z wyższym wykształceniem. Klub dba o to, aby zwodnicy
mogli  się  wykapać,  mieli  opiekuna.  Powiedział,  że  swojej  strony  daje  z  siebie
wszystko,  żeby realizować  zadanie  własne gminy  w zakresie  kultury  fizycznej  i
sportu. 

Pan  radny  Szeląg zaapelował,  żeby  skończyć  z  tą  fikcją  i  wszystko  będzie  w
porządku. Gmina daje pieniądze na dwa obszary a na resztę zero. Nie robić z reszty
ludzi straconych, niepotrzebnych. 

Innych uwag  i zapytań nie zgłoszono. 

Pan  Przewodniczący  Rady poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  wersji
zaproponowanej przez pana Wójta. 

Za: 10, przeciwko: 4, głosów wstrzymujących się nie było.

Uchwała  Nr  XXXI/337/13 w  sprawie  przyjęcia  programu  współpracy  Gminy
Klimontów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi
działalność  pożytku  publicznego  na  2014  rok  i  jest  załącznikiem do  niniejszego
protokołu.
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Do punktu 12 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady oczytał projekt uchwały.

Uwagi i zapytania wnieśli: 

Pan Wójt  Bień wniósł  do  rady  o  wpisanie  do  planu  pracy  GOKu  w  miesiącu
wrześniu obchodów piątej rocznicy powstania parku katyńskiego w Byszowie. 

Pan  radny  Kwapiński powiedział,  że  opinii  Komisji  Rewizyjnej  GOK  nie
przedstawił planu pracy, ale kalendarz imprez i Komisja prosi o przedłożenie planu
pracy na 2014 r.  Powiedział, że wydaje mu się, że jest najwyższy czas opracować
nowy  statut  GOKu,  bo  obecnie  obowiązujący  ma  swoje  archaizmy  czasowe.
Warunki lokalowe GOK ma o wiele lepsze niż kiedyś, których nie było jeszcze dwa
lata temu. W zakresie opracowywania planu pracy zarzucił dyrektorowi GOKu, że
nie  uzgodnił  z  Wójtem  kalendarza  imprez,  nie  zapytał  np.  Gminnego  Zarządu
Związku OSP czy przewiduje gminne zawody sportowe, bo w 2013 r. GOK miał
problem, żeby pomóc w nagłośnieniu tych zawodów. Nie zostało to wpisane w plan
pracy  a ze statutu wynika, że GOK powinien pytać, konsultować. Zwrócił się do
dyrektora GOKu z zapytaniem ile organizacji zapytał co będą organizować w nowym
roku i w czym mogą pomóc. Powiedział, że oczekuje od GOKu, że spiętrzy swój
wysiłek i za rok będzie to wyglądało inaczej. 

Pan Śledź, dyrektor GOKu  zwrócił się z prośbą do pana radnego aby na piśmie
skierował swoje propozycje, a on w terminie administracyjnym się do nich odniesie.
Ma przykłady planów pracy z innych ośrodków kultury i niczym się one nie różnią
od planu pracy GOKu, tylko treścią. 

Pan radny Kwapiński powiedział, że jako radny ma swoich przełożonych do nich
będzie kierował ewentualne wioski. 

Pan Wójt Bień wniósł o przełożenie punktu na kolejną sesję. 

Pan radny  Szeląg poparł  pana  radnego  Kwapińskiego.  Zwrócił  uwagę,  że  jako
jedyny GOK nie gra w ogólnopolskiej  imprezie pana Owsiaka. W lutym brakuje
imprezy o futuryźmie, co nadałoby większą rangę Klimontowowi.

Pani  radna Micha  powiedziała,  że chociaż  w kalendarzu imprez GOKu nie ma
wpisanych dożynek w Nawodzicach to nigdy GOK nie odmówił obsługi tej imprezy. 

Innych uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Opinie Komisji Rady.

Pan radny Lipiec  - Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje plan pracy GOK na
2014 r. . 

Pani  radna  Gajewska –  Komisja  Spraw Społecznych  pozytywnie  opiniuje  plan
pracy GOK na 2014 r.  

Pani radna Michta – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje plan pracy GOK na 2014
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r. 

Pan radny Kawecki  – W opinii Komisji Rewizyjnej Gminny Ośrodek Kultury nie
przedstawił  planu  pracy  tylko  kalendarz  imprez.  Komisja  Rewizyjna  prosi  o
przedłożenie planu pracy na 2014r.  

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Za: 11, przeciwko: 1, wstrzymało się: 1.

Uchwała Nr XXXI/338/13 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Gminnego Ośrodka
Kultury na 2014 r. została podjęta i jest załącznikiem do protokołu. 

Do punktu 13 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady  powiedział,  że Statut  Gminy wymaga uaktualnienia.
Zaproponował, aby w skład Komisji Statutowej weszli Przewodniczący wszystkich
stałych Komisji plus Przewodniczący Rady. Poddał pod głosowanie swój wniosek –
kto za składem 5 – osobowym Komisji . 

Za: 9.

Pan radny Lipiec powiedział, że przed każdym projektem uchwały Przewodniczący
Rady wysłuchiwał opinii Komisji. Zapytał czym różni się Szeląg, Lipiec, Frejlich od
pozostałych radnych. Wniósł, zęby Komisja Statutowa była 7 – osobowa. 

Pan Przewodniczący Rady poddał wniosek pana radnego Lipca pod głosowanie. 

Za: 6, przeciwko: 5.

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że nie może być tak, że z jednej Komisji w
składzie Komisji Statutowej będzie 4 osoby. 

Z kandydowania do Komisji Statutowej wycofali się pni radna Michta, pani radna
Gajewska i pan radny Kwapiński.     

Pan Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o przełożenie punktu na kolejną sesję i
poddał go pod głosowanie. 

Za: 6, przeciwko: 5. Wniosek przeszedł. 

Do punktu 14 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Opinie Komisji Rady – pozytywne. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod  głosowanie. 

Za: 10, przeciwko: 0, wstrzymało się: 3.

Uchwała  Nr  XXXI/339/13 w  sprawie  zmian  w  uchwale  Nr  VIII/61/11  została
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podjęta i jest załącznikiem do protokołu. 

Do punktu 15 porządku obrad sesji

Pan Bargiel podziękował panu Wójtowi i Radzie za boisko Orlik, za to, że troszczą
się o zdrowie mieszkańców gminy.

Pan radny Borycki  w imieniu sołtysa i mieszkańców przypomniał o konieczności
dokończenia drogi na Zaorańcu 300 mb i o wykonaniu barierki. 

Pan Przewodniczący Rady przedstawił korespondencję.

– Pismo  Komendanta  Powiatowego  Policji  w  Sandomierzu  z  prośbą  o
rozważenie możliwości uczestnictwa w 2014 r. w pokrywaniu z budżetu gminy
Klimontów  wydatków  i  kosztów  dotyczących  systemu  służb
ponadnormatywnych, zakupu pojazdu służbowego (w 50 % pokrycie kosztów),
kosztów badań osób doprowadzonych do PDOZ w celu wytrzeźwienia   

Uzgodniono, że worem lat ubiegłych z budżetu gminy przekazana zostanie kwota na
zakup paliwa do samochodów policyjnych.

– pismo  mieszkańców  Beradza  i  Płaczkowic  o  zabezpieczenie  środków
finansowych  w budżecie na 2014 rok na dofinansowanie budowy drogi pomiędzy
Płaczkowicami a Beradzem na odcinku ok. 200 mb

Opinie Komisji Rady w tej sprawie przekazano do Wójta Gminy.

Pan Wójt  Bień poinformował,  że  jako  gmina  zwrócili  się  do  Świętokrzyskiego
Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach o zabezpieczenie w budżecie na 2014 r.
środków na remont chodników przy drodze wojewódzkiej nr 758 oraz na remont
nawierzchni i remont chodników na ul. Batalionów Chłopskich. Wprowadzenie do
planu  finansowo  –  rzeczowego  na  2014  r.  powyższych  zadań  uzasadnione  jest
względami  bezpieczeństwa  uczestników  ruchu  drogowego  oraz  planowaną
lokalizacją miejsca obsługi rowerzystów w ramach projektu ponadregionalnej trasy
rowerowej  w  Polsce  Wschodniej  przy  ul.  Batalionów  Chłopskich.  Na  zadania
zostanie w budżecie gminy Klimontów na 2014 r. zabezpieczona kwota 100 000 zł
jako udział gminy w realizacji wnioskowanych zadań. W odpowiedzi Urząd Gminy
otrzymał od Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach 18 listopada
br pismo o treści  ”W odpowiedzi  na pismo w sprawie remontu  chodników przy
drodze wojewódzkiej nr 758 w Klimontowie ŚZDW w Kielcach informuje, że prace
remontowe na drogach będą prowadzone na bieżąco po dokonaniu przeglądu stanu
drogi.  W trosce  o  bezpieczeństwo i  poprawę  ruchu  drogowego z  uwagi  na  stan
techniczny  drogi  wojewódzkiej  nr  758  w  projekcie  planu  dla  Świętokrzyskiego
Zarządu Dróg Wojewódzkich na 2014 r. oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej
na  lata  2014  -  2028  zostało  ujęte  zadanie  pod  nazwą  opracowanie  studium
wykonalności  z koncepcją  oraz uzyskaniem decyzji  środowiskowej i  wykonaniem
programu  funkcjonalno  użytkowego  dla  zadania  pod  nazwą  rozbudowa  drogi
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wojewódzkiej 758 Iwaniska – Ciszyca wraz z budową  obwodnic w miejscowości
Iwaniska,  Klimontów,  Koprzywnica  długość  ok.  32  km.  Projekt  planu  został
przedłożony Zarządowi Województwa Świętokrzyskiego w dniu 28 sierpnia 2013r.
Świętokrzyski  Zarząd  Dróg  Wojewódzkich  oczekuje  na  decyzję  Sejmiku
Województwa Świętokrzyskiego w powyższej sprawie.” Pan Wójt powiedział, że dla
niego najłatwiej byłoby oznakować albo most poprzez ustawienie znaku o nośności
mostu  do  15  ton,  albo  skierować  samochody  ciężkie  z  Łoniowa  w  kierunku
Wiśniówki.  

Do punktu 16 porządku obrad sesji

Punkt ten zrealizowano łącznie z punktem 15 porządku obrad sesji.

Do punktu 17 porządku obrad sesji

Pan  Przewodniczący  Rady w  związku  z  wyczerpaniem  tematyki  obrad,
zrealizowaniem wszystkich punktów zamknął obrady XXXI sesji Rady Gminy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Przewodniczył:

Irena Lipiec Jan Rębacz 

 


